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Devrimci Karargah Örgütü'ne yardım suçundan 15 yıl 4 ay 5 gün hapis cezası alan eski Emniyet Müdürü Hanefi Avcı,
Anayasa Mahkemesi'nin hakkındaki "ihlal" kararı ve ardından Yargıtay 9. Ceza Dairesi'nce verilen tahliye kararı
sonrası bu akşam cezaevinden çıktı. Saat 20.50'de cezaevinden çıkan Hanefi Avcı'yı arkadaşları karşıladı.

 

Hanefi Avcı tahliye oldu

Avcı, gazetecilere yaptığı açıklamada, şunları söyledi:
"Türkiye'de bu yargının, adalet dağıtması gereken organların adaletsizliğin kaynağı olduğu bir süreci yaşıyoruz. Maalesef adalet
dağıtması gereken müesseseler adaletsizliğin kaynağı haline dönüştüler. Benden önce haksızlık yapanların durumunu teşhir
ettiğim ve ortaya koyduğum için buradayım. Yoksa herhangi bir suç veya örgütle alakam yok. Yaşadıklarımızı halen herkesin çok
iyi anladıklarını zannetmiyorum. Bu cemaat, paralel devlet denilen müessese önce birçok insanı mağdur etti. Bu mağduriyetin en
sonu, hükümet. Bunun en çok bilinen mağdurları Ergenekon, Balyoz, Poyrazköy gibi davalarındakilerdir. Ama bilinmeyen
mağdurları da var. Bu cezaevinde yatan birçok mahkum da özel yetkili mahkemelerin mağdurudur. Binlerce insana korkunç
cezalar veriliyor. Sıradan insanlara uyuşturucu kaçakçıları, mafya mensupları denilerek inanılmaz cezalar veriliyor. Özel yetkili
mahkemeler korkunç bir tahribat yaptı. Çünkü onlara verilen bir talimat vardı. Güneydoğu'da KCK altında birçok masum insanları
mağdur ettiler. Çünkü aynı anlayışın Güneydoğu politikası vardı. Üzülerek söylüyorum ki, özellikle 9. Daire'nin verdiği kararlara
baktığınızda, aynı anlayışın devamını görüyorsunuz. Ama umudumuzu kestiğimiz bir zamanda Anayasa Mahkemesi ve Đstanbul
Ağır Ceza Mahkemeleri gecikmiş de olsa adaletin olduğunu gösterdiler. Bu kadar hızlı kararın verilmesinde sadece hukuk değil,
aynı zamanda Đstanbul Ağır Ceza Mahkemelerinin de bu tür yanlış yöntemlere tepkilerini hukuki dilleriyle gösterdiler. Bu da
kendilerine teşekkür etmemizi gerektiriyor."

"SĐLAHLARI GÖMENLER, AYNI ZAMANDA BULANLARDIR"

Hanefi Avcı, "Ben yazmasaydım ve ortaya çıkmasaydı, Ahmet ve Nedim gibi insanlar tutuklanmasaydı ve medya duyarlılık
göstermeseydi, bir Başbakan'ın ofisine bir şeyler konulmasaydı, belki bugün bunlar bu kadar kolay anlaşılamazdı ve belki de bu
yargı darbesi başarılı olurdu, hükümeti bile değiştirecek hale gelirdi. Bu ülke hukuk devleti. Bu ülkede demokrasi olmak
mecburiyetinde. Başka türlü yöntemlerle gelemezsiniz. Bugün adı ne olursa olsun, bizleri mağdur eden, sahte delillerle sahte
belgeler yapan bu yapıyla mücadele ederken bile hukuka uygun hareket edilmelidir. Ergenekon'da, Poyrazköy'de, Gölbaşı'nda
kazılardaki malzemeler sahte. Başkaları tarafından gömüldü. Asla o adamlara ait değil. Bu ezbere söylediğim bir laf da değil.
Bunların zamanı geldiğinde göreceksiniz. Bu silahları gömenler, aynı zamanda bulanlardır. Bu çok açık belli. Sanki bunlar darbeci
anlayışı, birtakım Ergenekoncu zihniyetin malzemeleriymiş gibi gösterdiler. Tüm toplumu yönlendirdiler" diye konuştu. 

"KADERDĐ, YATMAM GEREKĐYORDU"

Hanefi Avcı, "Bundan sonra ne yapacaksınız?" sorusu üzerine de şunları söyledi:
"Bugünden sonra ne yapacağımı düşüneceğim. Ben inanan bir insanım. Kaderdi, yatmam gerekiyordu, yattım. Burayı en iyi
kullanmanın, faydanlanmanın yollarını ve şartlarını aradım. Okumanın, yazmanın, kendimce düşünmenin zamanı olarak
değerlendirdim. Bundan çok kazançlı çıktım. Beni buraya koyanlar, belki 'Biz yaptık' diye düşünüyor. Bunun bir kader ve
yaşanması gerektiğini düşünüyorum. Belki ileride kitap yazarım. Bir çıkalım, gezelim. Çünkü bu toplumda kitap yazmak çok ağır
suçtur."
Avcı, "Bunları bu ülke için hayra yormak lazım. Bu acılar çekilmesiydi, bu yapı bu kadar kolay teşhir olmazdı diye düşünüyorum"
dedi.
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